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Şedinţa a fost convocata de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 578 din 20.05.2022, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. a, 
alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

 La şedinţă participă un număr de  16  consilieri locali din cei 19 convocați. 
Absentează motivat dl. cons. local Drăgușanu Octav – Anton, dl. cons. local Darabă Iulian 
– Cezar și dl consilier local Mateiciuc Silviu – Nicolae. 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința ordinară aferentă lunii mai. Avem câteva proiecte suplimentare pe ordinea de zi. 
Este vorba despre transformarea unor funcții publice din aparatul de specialitate al 
primarului Municipiului Fălticeni și aprobarea cheltuielilor aferente proiectului „Închidere 
depozit temporar deșeuri  din Municipiul Fălticeni, prin implementarea unor tehnologii 
inovatoare”. Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție în termenul legal, cu suplimentările 
ulterioare. Alte propuneri pentru completarea ordinii de zi? 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, respectiv:  
 1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 28.04.2022 şi 16.05.2022; 
           2. Proiect de hotărâre privind conferirea  titlului de Cetăţean de Onoare al 
Municipiului Fălticeni pictorului MIHAIL GAVRIL - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman;  
            3. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unei locuinţe ANL  - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            4. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL 
către titularii contractelor de închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   5. Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local a sumei de 25.625 lei 
în vederea organizării unor manifestări cultural – artistice, religioase, comemorative 
şi sportive în perioada 28 mai – 02 iunie 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
             6. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Spitalului 
Municipal Fălticeni prin suplimentarea şi transformarea unor posturi - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



  7. Proiect de hotărâre privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului 
Fălticeni în organizarea evenimentului pugilistic Memorialul „Mihai Vasilache‖  - 
ediţia a IV – a - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat între 
Municipiul Fălticeni şi Asociaţia „Rotary Club Fălticeni‖ în vederea derulării 
proiectului de promovare a Municipiului Fălticeni - „Împreună susţinem promovarea 
— FĂLTICENI, MON AMOUR‖- Ediția a II-a- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
            9. Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate 
pentru ―Întocmire PUZ în vederea construirii unui ansamblu de locuinţe, generat de 
imobilul situat în intravilanul municipiului Fălticeni, str. Slt. Grigoraș, nr. 7, 
identificat prin nr. cadastrale 41628 și 41629, proprietatea Blanariu Liviu – Gelu și 
Blanariu Iuliana‖ - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului 
didactic şi didactic auxiliar pentru luna APRILIE 2022 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
             11. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea/comasarea unor imobile, 
proprietatea publică/privată a municipiului Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 
   12. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de teren și modificarea anexei la Inventarul 
bunurilor aparținând domeniului privat - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 13. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli pe anul 2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului, a cheltuielilor aferente 
proiectului și a depunerii proiectului „ Sistem de supraveghere video și sisteme 
inteligente de management urban în Municipiul Fălticeni, județul Suceava‖, în cadrul 
Planului Național de Redresare și Reziliență al României, COMPNENTA C10 – 
Fondul local - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului, a cheltuielilor aferente 
proiectului și a depunerii proiectului „Achiziționare stații de reîncărcare pentru 
vehiculele electrice în Municipiul Fălticeni, județul Suceava în cadrul Planului 
Național de Redresare și Reziliență al României, COMPNENTA C10 – Fondul local - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            16. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului, a cheltuielilor aferente 
proiectului și a depunerii proiectului „Construirea de locuințe NZeb Plus pentru 
tineri în Municipiul Fălticeni, județul Suceava‖ în cadrul Planului Național de 
Redresare și Reziliență al României, COMPNENTA C10 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
      17. Proiect de hotărâre privind transformarea unor funcții publice din aparatul de 
specialitate al primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

            18. Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente proiectului   
„Închiderea depozitului temporar de deșeuri municipale Fălticeni, județul Suceava 
prin implementarea unei tehnologii inovatoare‖ - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

19. Adresa Instituției Prefectului -Județul Suceava nr. 9487/10/2 din data de 
17.05.2022. 
 



   Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 16 voturi 
„pentru”. 
             Se trece la primul punct de pe ordinea de zi, respectiv procesele – verbale ale 
şedinţelor din data de 28.04.2022 şi 16.05.2022, acestea fiind aprobate cu unanimitate 
de voturi, respectiv 16 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind 
conferirea  titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Fălticeni pictorului MIHAIL 
GAVRIL - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Așa cum am mai făcut și la alte 
evenimente, astăzi realizăm partea  tehnică urmând ca evenimentul să aibă loc într-un  
cadru festiv, astfel încât să nu amestecăm partea tehnică cu partea festivă. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 16 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind vânzarea cu plata integrală a unei locuinţe ANL  - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Legea dă dreptul titularilor de 
contract  să achiziționeze, în condițiile legii, acest apartament. Titularul contractului este  
Buhlea Ioan Ciprian. Supun aprobării dumneavoastră acest proiect. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL către titularii contractelor de 
închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vânzarea se va realiza cu plata 
în rate și nu integral. Avem două solicitări, una din partea domnului Movileanu Constantin 
și una din partea doamnei Ciofu Ioana. Supun aprobării dumneavoastră și acest proiect de 
hotărâre. Încurajăm achizițiile de tip ANL, pentru a ne da nouă posibilitatea de a face noi 
achiziții. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind alocarea de la bugetul local a sumei de 25.625 lei în vederea organizării unor 
manifestări cultural – artistice, religioase, comemorative şi sportive în perioada 28 
mai – 02 iunie 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În anexa proiectului de hotărâre 
regăsiți  calendarul tuturor evenimentelor care se vor derula în perioada 28 mai - 2 iunie. 
Pe 2 iunie va avea loc comemorarea eroilor. Apoi, la  Cimitirul „Grădini”,  va avea loc 
slujba religioasă și de pomenire a eroilor neamului românesc. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
modificarea statului de funcţii al Spitalului Municipal Fălticeni prin suplimentarea şi 
transformarea unor posturi - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

               D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: La solicitarea Spitalului Municipal 
Fălticeni se propune suplimentarea statului de funcții, astfel: 3 posturi de statistician 
medical debutant în cadrul Compartimentului de evaluare şi statistică medicală, 2 posturi 
de îngrijitoare la Blocul operator, 1 post de îngrijitoare la Secția pediatrie. Adresa este 
transmisă de Consiliul de Administrație al Spitalului Municipal Fălticeni și este supusă spre 
analiza și aprobarea dumneavoastră. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 



   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului Fălticeni în organizarea 
evenimentului pugilistic Memorialul „Mihai Vasilache‖  - ediţia a IV – a - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: An de an se derulează 
Memorialul  „Mihai Vasilache”, fost sportiv de performanță, cu rezultate deosebite în box. 
Anul acesta ne propunem să organizăm ediția a  IV- a. Primăria va avea rol de partener la 
acest eveniment. Este un sport ce ne-a adus performanțe notabile, mai ales acum, sub 
îndrumarea antrenorului emerit Vasile Nistor. Sunt copii din Fălticeni, care sunt 
vicecampioni și campioni ai Cupei României. Un motiv în plus să stimulăm munca lor. 
Avem invitați de la mai multe cluburi de box din țară. Noi vom pune la dispoziție Sala de 
sport „Gabriel Udișteanu” și suma de 12.210 lei, care va fi decontată în baza documentelor 
financiar – contabile depuse în termen legal. Este  vorba de: masa de prânz pentru 100 de 
persoane (100 X50 lei/pers. = 5.000 lei), materiale pentru premierea sportivilor - 7210 lei 
(30 cupe x 90 lei/buc= 2.700 lei; 30 medalii aur x 11 lei/buc= 330 lei, 30 medalii argint x 11 
lei/buc= 330 lei; 70 tricouri personalizate x 55 lei/buc= 3.850 lei. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 

 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea Acordului de parteneriat între Municipiul Fălticeni şi Asociaţia 
„Rotary Club Fălticeni‖ în vederea derulării proiectului de promovare a Municipiului 
Fălticeni - „Împreună susţinem promovarea — FĂLTICENI, MON AMOUR‖- Ediția a 
II-a- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: O colaborare frumoasă pe care o 
avem cu asociația „Rotary Club Fălticeni”, o asociație extrem de eficientă. Chiar dacă 
evenimentele se vor derula în luna septembrie a.c, Asociația „Rotary Club Fălticeni” are 
colaborări cu asociații similare din lume: Elveția, Republica Moldova, Ucraina. Anul acesta 
ajungem la Ediția  a - II- a. Vom mai avea anumite modificări tehnice, la o serie de activități 
pe care le vom derula împreună. Noi asigurăm scena, sonorizarea, luminile, ecranul , 
număr de microfoane necesare conform solicitării tehnice a Trupei Direcției 5. Plata trupei 
va fi suportată Clubul Rotary. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu: Vreau să mulțumesc și eu 
Clubului Rotary pentru implicare. Se vede că este o colaborare foarte eficientă și că 
Rotary susține performanța în educație. Sunt vizibile activitățile, atât la Clubul copiilor, la 
licee și la școlile gimnaziale. Consider că este un pas important  această colaborare a 
clubului cu instituțiile și  autoritățile locale. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița:  De asemenea, subscriu celor  
spuse de domnul consilier.  Într-adevăr, la Colegiul Național „Nicu Gane”  sunt realizări în 
sensul acesta, la dezvoltarea pe linie educațională.  



 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Dl. 
cons. local, ing. Gabriel Moroșanu nu își exercită dreptul de vot. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru ―Întocmire PUZ în 
vederea construirii unui ansamblu de locuinţe, generat de imobilul situat în 
intravilanul municipiului Fălticeni, str. Slt. Grigoraș, nr. 7, identificat prin nr. 
cadastrale 41628 și 41629, proprietatea Blanariu Liviu – Gelu și Blanariu Iuliana‖ - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Un aviz de oportunitate pentru 
întocmire PUZ. Urmează a fi vizat pentru a crea cadrul legal pentru un ansamblu de 
locuințe. Primul pas este întocmirea PUZ-ului și are nevoie de avizul prealabil de 
oportunitate  urmând  ca, după depunerea documentației și obținerea tuturor avizelor 
stabilite de lege, să se reîntoarcă în Consiliul Local pentru obținerea PUZ- ului. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru 
luna APRILIE 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Așa cum știți, una din atribuțiile 
Consiliului Local de a  aproba aceste cheltuielile de deplasare ale  cadrelor didactice  și a 
personalului didactic auxiliar, conform documentelor trimise de  cele șapte instituții școlare. 
Suma este mai mică, pentru că au fost două săptămâni de vacanță. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 14 voturi „pentru”. 
             Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind dezmembrarea/comasarea unor imobile, proprietatea publică/privată a 
municipiului Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre fosta Casa 
Mortuară. Ea a fost dată în folosință gratuită către Casa de Ajutor Reciproc a Pensionarilor 
Fălticeni. Au renunțat la folosința gratuită. Intenția noastră este publică și nu vrem să o 
ascundem nimănui. Vrem să o scoatem spre închiriere, cu păstrarea destinației. După 
cum vedeți, am făcut ordine în ceea ce privește partea de dezmembrare –comasare și în 
ceea ce privește construcția și partea de teren, pentru a crea fluxul necesar. Este vorba de 
acces și pe o parte și pe cealaltă. Imediat ce vom termina procedura de intabulare, 
cadastrare, dezmembrare, comasare, vom veni în cadrul Consiliului Local cu o propunere 
de scoatere la licitație. către firme de profil, a Casei Mortuare și a terenului  aferent, în 
vederea derulării activităților specifice. Din păcate, e o necesitate. Vom impune în caietul 
de sarcini o serie de  responsabilități din partea celui ce o închiriază, astfel încât să 
obținem și un mic venit la bugetul local. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Am și eu o întrebare. Marea 
majoritate a firmelor de profil oferă și comerț cu produse  de pompe funebre. Codul lor de 
activitate permite așa ceva. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sigur că da. Vânzarea de 
coroane. Dar nu se va mai desfășura  în stradă, ci în curtea respectivă. Vom crea în 
caietul de sarcini niște reguli astfel încât, să creăm un comerț civilizat pe partea de pompe 
funebre plus toate celelalte. E totuși o clădire care nu arată foarte rău, e racordată la 
utilități.  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”.  
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unei 
suprafețe de teren și modificarea anexei la Inventarul bunurilor aparținând 
domeniului privat - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: O altă suprafață de teren 
aparținând domeniului privat de data asta, care nu se regăsea. Îi atestăm apartenența la 



domeniul privat, în vederea inventarierii bunurilor aparținând domeniului privat al 
municipiului. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2022- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: După cum ați văzut și în referatul 
de aprobare, avem majorarea veniturilor din bugetul local cu suma de 761.590 lei, ceea ce 
e un lucru bun. Practic, am încasat mai mult cu aproape 8 miliarde de lei, față de ce am 
estimat la începutul anului. Doar din banii europeni am primit 382.500, aproape 4 miliarde 
care ne permit să realizăm alte investiții. În învățământ,  facturile la utilități ne prezintă mari 
surprize anul acesta. Partea bună e că am avut de unde să-i sprijinim. Sperăm să 
diminuăm lucrul acesta și să recuperăm o parte din bani. La utilități autofinanțate, Piața 
Agroalimentară înregistrată  are excedent de 10.000 lei, bani în plus față de estimare. 
Asigurări și asistență socială, suma de 81.500 lei. Este vorba de plata indemnizațiilor și 
salariul persoanelor cu dizabilități. Avem un număr tot mai mare de persoane cu 
dizabilități. Nu vreau să judec, dar din ce în ce mai ușor se acordă acest certificat de 
invaliditate și suntem obligați să le acordăm sprijinul. Acești bani trebuie să îi alocăm de la 
bugetul local. Pentru locuințe, servicii si dezvoltare publică se alocă suma de 30.000 lei,  
pentru cheltuieli cu bunuri și servicii. La Secțiunea dezvoltare se alocă 17.000 lei pentru 
obiectivul de investiții „Reparații coș de fum la centrala termică a Colegiului Tehnic Mihai 
Băcescu”. Se majorează cu 450.000 lei valoarea eligibilă a obiectivului de investiții 
„Reabilitare termica corp B Muzeul de Arta Ion Irimescu”, parte din proiectul cod SMIS 
124462, care va fi finalizat în perioada următoare, respectiv înainte de termenul 
preconizat. Se alocă suma de 3.000 lei Spitalului Municipal Falticeni, ca si cofinanțare la 
achiziția celor patru incubatoare, pentru care se primește si subvenție de la bugetul de 
stat.  90% din sumă vine de la Ministerul Sănătății, noi punem 10%, adică 3.000 lei.  
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 



   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu 14  voturi „pentru”. D-na 
cons. local Corbu Luminița – Claudia și d-na cons. local Cojocaru Eugenia nu își exercită 
dreptul de vot. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului, a cheltuielilor aferente proiectului și a depunerii 
proiectului „Sistem de supraveghere video și sisteme inteligente de management 
urban în Municipiul Fălticeni, județul Suceava‖, în cadrul Planului Național de 
Redresare și Reziliență al României, COMPONENTA C10 – Fondul local - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Voi vorbi despre toate cele trei 
proiecte, pentru că sunt asemănătoare, diferă doar obiectul pentru care depunem  acest 
proiect. Vorbim de Planul Național de Redresare Și Reziliență- P.N.R.R, COMPONENTA 
C10 – Fondul local. Avem trei mari proiecte pe care dorim să le finanțăm prin P.N.R.R 
(Planul Național de Redresare Și Reziliență).  Pe scurt, este vorba de comasarea tuturor 
semafoarelor de pe raza Municipiului Fălticeni și corelarea lor într-un sistem integrat și să 
instalăm șapte sau opt sisteme de semaforizare noi.  
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 

 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului, a cheltuielilor aferente proiectului și a depunerii 
proiectului „Achiziționare stații de reîncărcare pentru vehiculele electrice în 
Municipiul Fălticeni, județul Suceava în cadrul Planului Național de Redresare și 
Reziliență al României, COMPONENTA C10 – Fondul local - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Prin acest proiect se  
achiziționează  stații de reîncărcare pentru vehicule electrice, un trend de viitor, pentru că 
se pune accent pe vehicule electrice și hibrid. Ne propunem un număr de 10 stații, cu 
două și patru branșamente. Valoarea cu T.V.A este de 297.500 euro. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate 16 voturi 
„pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului, a cheltuielilor aferente proiectului și a depunerii 
proiectului „Construirea de locuințe NZeb Plus pentru tineri în Municipiul Fălticeni, 
județul Suceava‖ în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență al României, 
COMPONENTA C10 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Tot prin Planul Național de 
Redresare și Reziliență dorim să construim  locuințe NZeb Plus pentru tineri, în Municipiul 
Fălticeni. Am identificat o locație. Valoarea este de 1.151.300 euro. Vom încerca să 
realizăm un minim de 20 de apartamente. Locația este pe strada Armatei, lângă blocul 
pentru medici. Aici sunt 20 apartamente pentru tineri, cu 2 și 3 camere. Am trimis studiul 
topografic, studiul geologic, am emis certificatul de urbanism pentru avizele de la utilități. 
Dacă ne mișcăm repede, avem posibilitatea ca la anul pe vremea aceasta să avem cele 
două blocuri construite. 
 D-nul consilier local, ing.  Moroșanu Gabriel: Ce înseamnă Nzeb Plus? 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Este denumirea programului, Nearly zero energy buildings. Clădiri cu aproape zero 
energie. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu– preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Am și eu o întrebare. Pe 
Componenta C10 putem să includem și discuția cu străzile, pe care am tot avut-o, pe 
partea stângă a orașului, cu acele intersecții la 90 de grade. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Care străzi? 
  D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin:   Broșteni. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu ne încadrăm financiar. Suma 
maximă pentru fiecare U.A.T este de 500.000  euro. Noi deja avem 450 mii fără T.V.A . 
  D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Eu mă refer strict la proiectul tehnic, 
nu și la execuție. Să facem un proiect tot orașul. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu cred că ne dau voie. Pe  ce se 
face proiectul, trebuie să pui și semaforul. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Eu mă refer  la semnalizare…sau asta 
e strict pe semaforizare. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este strict pe semaforizare. Nu 
putem să facem proiect pentru 30 de semafoare, dar noi să punem 15. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Nu asta, exclus. Mă refer dacă se 
poate face un proiect. 



 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Prin alte fonduri. Aici suma 
maximă la un U.A.T de mărimea Fălticeniului este de 500.000 euro. Nu avem voie să 
punem mai mult. Așa, mai erau multe discuții, să semaforizăm și Șoldănești, și Țarna 
mare. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Bine, nu există trafic acolo.  
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de sedință: Văd 
că e gândit pentru asigurarea infrastructurii pentru transport, nu pe proiectare în sine. 
 D-nul consilier local, Stoica Cozmin:  Bine, am înțeles. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este o componentă și pe 
proiectare, dar cel mai mult vor fi pe construcție plus montaj.  
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  A fost o discuție la un moment dat, 
pentru crearea unor sensuri unice în acea zonă.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Se lucrează la proiectare. Mai ușor 
cu implementarea decât cu hârtiile. 
 D-na consilier local, ed. Amariei Mariana: Dacă tot discutăm de sensul unic, 
știam că pe strada Dimitrie Hârlescu,  unde avem noi grădinița, era sens unic, unde e 
Simos acum, ieșirea spre Ion Creangă și invers. Un caz ciudat, pe trecerea de pietoni, o 
colegă a fost acroșată. Nu s-ar putea face sens unic acolo? Sunt și copiii care ies de la 
grădiniță. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Ba da! S-ar putea face un sens 
unic acolo. Numai că ne lovim de o problemă. Cei care stau în partea de sus a străzii, vor 
să fie sens unic înspre strada Maior Ioan, iar cei care stau în partea de jos, vor invers. Ne 
trebuie o consultare publică și o solicitare din partea cetățenilor. 
 D-na consilier local, ed. Amariei Mariana: Cunosc anumite persoane și colege 
care stau în zonă și ar prefera sens unic.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Depinde unde stau. 
 D-na consilier local, ed. Amariei Mariana: Stau undeva vis-a vis de Simos. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Tot așa, trebuie o documentație, 
aviz  de la Minister, de la Poliția rutieră. Eu am emis un proiect de hotărâre, l-am pus în 
dezbatere publică, dar ne-am împotmolit din motivul acesta. E un cartier cam înghesuit, 
asta este realitatea. Am mai făcut parcări. Suntem într-o discuție cu Consiliul Județean, să 
obținem spațiul unde este Clubul Copiilor. Am cerut să ne dea un drept de administrare, 
pe o perioadă de timp ca să putem investi, renova. Ne trebuie o anumită perioadă de timp, 
nu doi ani de zile. 
 D-na consilier local, ed. Amariei Maria: Da, noi parcăm acum în curtea fostei  
Case de copii.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este proiect european, trebuie să 
găsească soluții alternative, altfel riscă să rămână fără proiect. Toată lumea își asumă 
soluțiile, asta e. Exemplu este Școala Ciurea, care a învățat un an la Școala Gimnazială 
„Alexandru Ioan Cuza”. 
 D-na consilier local, ed. Amariei Maria: La noi, știți că este și al doilea corp  și 
ne-am mutat cu totul acolo, și  grupe, și dormitoare. Sperăm ca până în toamnă să dea în 
folosință partea aceasta, dacă vor să o renoveze și pe cealaltă, dacă mai sunt bani, 
bineînțeles. Materialele sunt scumpe, au explodat prețurile și e jale. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vom analiza și sensul pe Dimitrie  
Hârlescu, să reluăm procedura. Dacă ar fi să discutăm strict tehnic,  sensul unic ar trebui 
reglementat din punctul de jos, dinspre Maior Ioan,  spre Ion Creangă. Este vorba de 
riscuri și se presupune că o mașină care urcă are viteză mai mică, decât cea care 
coboară. 



 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Există posibilitatea lărgirii zonei 
respective? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu. Nu este loc. Sunt niște 
parcări. Sunt niște concesiuni ciudate pe acolo din 1996-2000. Sunt achitate, dar fără 
schițe. Nu pot fi identificate exact. Nu s-au făcut actele la vremea lor, proprietarul spune că 
nu e problema lui. Putem eventual să compensăm cumva, cu acordul proprietarului, sau 
putem oferi despăgubiri. Încercăm să reluăm discuția cu sensul unic. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”  . 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv Adresa Instituției 
Prefectului - Județul Suceava nr.9487/10/2 din data de 17.05.2022. 

 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de sedință:  
Aceasta adresă este spre informarea dumneavoastră. 

 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind transformarea unor funcții publice din aparatul de specialitate al primarului 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Transformăm niște funcții din 
aparatul se specialitate al primarului Municipiului Fălticeni. La Poliția Locală avem două 
posturi.  Avem nevoie de oameni, transformăm cu un nivel inferior ierarhic posturile, poate 
vor fi ocupate. Și ca funcție publică, avem inspector superior la Direcția contabilitate, îl 
transformă în debutan,t ca să se poată ocupa. 

 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George  -Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 
             Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente proiectului „ 
Închiderea depozitului temporar de deșeuri municipale Fălticeni, județul Suceava 
prin implementarea unei tehnologii inovatoare‖ - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am identificat o altă sursă de 
finanțare pentru închiderea depozitelor temporare de deșeuri municipale. Au apărut o serie 
de proiecte noi, ce presupun identificarea de tehnologii inovatoare. Am inițiat un proiect, 
am respectat  regulile de mediu, am acoperit cu pământ acel depozit, dar nu vom avea 
niciodată de la bugetul local  95 miliarde lei, cât costă acest proiect, ca să închidem 
definitiv depozitul. Am găsit această modalitate, depunem acest proiect, iar pentru a face 
asta, aprobăm acest studiu. E o oportunitate pe care merită să o exploatăm.  
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 16 voturi „pentru”. 

Ultimul punct de pe ordinea de zi  este adresa Instituției Prefectului - Județul 
Suceava nr. 9487/10/2 din data de 17.05.2022. 
 D-na secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Vă adresez rugămintea să 
respectați termenul de depunere a  declarațiilor de avere și interese. Cel târziu, până pe 
15 iunie trebuie să apară pe portal. Acum este procedură nouă, ați citit și dumneavoastră, 
vi s-au comunicat pașii. Dacă aveți nevoie de lămuriri  puteți veni la birou, la mine sau la 
colega mea. Oricare dintre noi vă stă la dispoziție. Și la fel, rapoartele de activitate anuală 
aferente anului 2021 trebuie depuse în termen cât mai scurt posibil la camera 22. Instituția 
Prefectului ne atrage atenția cu privire la respectarea acestei obligații care vă revine.  
           D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 

 

 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                      SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
Consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu                           Jr. Mihaela Busuioc 
 

 

 


